
FU møde d. 14. april 2003 i grøndalscentret. 

 

Hvad gør vi nu? 

 

Vi snakkede om at det ville være nytteløst at lave forslag til nye love nu. Da vi ikke ved om vi 

overhoved har folk nok til at danne en ny bestyrelse, som mindst skal bestå af 5 personer. 

Derfor blev vi enige om, at vi ville lade lovene ligge og i stedet koncentrere os om at få foreningen 

op at stå igen. 

Dette vil vi gøre med at indkalde til et HB-møde d. 23. april 2003 kl. 19.00 i Lavias klublokale. De 

afdelinger der ikke møder op med repræsentant vil blive nedlagt. Ved dette møde skal vi diskutere 

foreningens fremtid og forhåbentlig finde frem til nogle folk der vil stille op til en ny bestyrelse. 

Grethe vil lave indbydelse på FU´s vegne og sende denne til samtlige afdelinger d. 15. april 2003.  

 

Lene skal have underskrifter på regnskabet, så hun kan sende dette til FOS. Vi er blevet enige om at 

redigere regnskabet også skrive under på det. Vi vil gerne have at afdelingernes regnskab ført ind i 

hovedregnskabet. Lene og Martin vil lave de sidste rettelser til regnskabet. 

 

Netbank går over til nyt system og Lene vil gerne vide hvem der skal skrive under på papirerne. 

Lene kan godt selv skrive under på papirerne. Hvilket hun vil ordne.  

 

 

                          Torsdag d. 17. april 2003 Lykke Christensen  

 


